
KOMISJA KOMUNALNO ROLNA 
i BEZPIECZEŃSTWA PUBLICZNEGO 

R A D Y GMINY 
Lasowice Wielkie 

Protokół nr28/2022 » -

z posiedzenia Komisji Komunalhó-Rolnej i Bezpieczeństwa Publicznego 
Rady Gminy Lasowice Wielkie 

z dnia 21 stycznia 2022 r* j 

Komisja obradowała w składzie: .... ^ 

1. Piotr Kisiel - Przewodniczący 
2. Norbert Barcz - Z-ca Przewodniczącego ' 1 

3. RenataPilot -członek 
4. GabrielaŚwierc -członek 
5. Gabriela Prochota - członek 
6. Marcin Bomba - członek 

7. Adam Młynarczyk -członek 

W posiedzeniu brałudział: , , ^ ; 

1. Daniel Gagat - Wójt Gminy 

Tematy posiedzenia: , -

1. Rozpatrzenie -analiza pism przekazanych na posiedzenie komisji: 
-pismo UG Lasowice Wielkie nr.GK.7021.7.2022 z dnia 17.01.2022r w sprawie 

możliwości budowy ha terenie Gminy Lasowice Wielkie instalacji odzysku energii wraz z 
niezbędnym zapleczem biurowym oraz magazynowym. s . , ;„ 

2. Analiza projektów uchwał: , , 

- w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty oraz wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli nieruchomości, 
na których znajdują się domki 'letniskowe łub inne nieruchomości wykórzystywane ha cele 
rekreacyjno-wypoczynkowe. ' 

- w sprawie zmiany uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
zamieszkałych. 

- w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Lasowice Wielkie jako partnera 
przy realizacji programu „Działaj Lokalnie". 

3. Sprawy bieżące. 

http://nr.GK.702


Adl. Rozpatrzenie -analiza pism przekazanych na posiedzenie komisji: 

- Komisja zapoznała się z pismem UG , Lasowice, Wielkie • nr.GK.7021.7.2022 z dnia 
17.01.2022r w sprawie możliwości budowy na terenie Gminy Lasowice Wielkie instalacji 
odzysku energii wraz z niezbędnym zapleczem biurowym oraz magazynowym. Obecny na 
posiedzeniu Komisji Wójt Gminy Pan D.Gagat przedstawił argumenty przemawiające za 
realizacją wspomnianej inwestycji!-Wśród'^ wymienionych ' pozytywów to stworzenie na 
terenie Gminy 20 miejsc pracy, wybudowanie przez inwestora ciepłociągu do osiedla bloków 
w Lasowicach Wielkich co pozwoli zlikwidować starą kotłownię opalaną węglem. Ponadto 
inwestor pokryje koszty związane ze zmianami w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego ,który wymaga drobnych korekt Komisją po wysłuchaniu powyższego oraz 
analizie wszystkich informacji pozytywnie opiniuje przedłożone pismo. 

Głosowanie: 7-za, 0-przeciw, O-wstrzymujący się 

Ad2. Analiza projektów uchwał: 

- Po zapoznaniu się ze zmianami w treści uchwały ,pozytywnie opiniuje uchwałę w sprawie 
ustalenia stawki opłaty oraz wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi dla właścicieli nieruchomości, na których znajdują się domki 
letniskowe lub inne nieruchomości wykorzystywane na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

Głosowanie: 7-za, 0-przeciw, O-wstrzymujący się 

- Po zapoznaniu się ze'zmianami w treści uchwały ,pozytywnie opiniuje uchwałę w sprawie 
zmiany: uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych. 

Głosowanie: 7-za, 0-przeciw, O-wstrzymujący się 

- Mając na uwadze dotychczasowe pozytywne doświadczenia ze współpracy Gminy 
Lasowice Wielkie z LGD „Dolina Stobrawy" przy realizacji programu „Działaj Lokalnie" 
oraz korzyści dla mieszkańców z tego wynikające. Komisja pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Lasowice Wielkie jako partnera 
przy realizacji programu „Działaj Lokalnie". 

Głosowanie: 7-za, 0-przeciw, O-wstrzymujących się 

Ad.3- Sprawy bieżące 

- Pan Wójt zwrócił się do Komisji o wyrażenie opinii n/t drogi dojazdowej w Laskowicach do 
posesji Państwa W. Członkowie komisji po wysłuchaniu biegu sprawy oraz zapoznaniu się z 
zapisami protokołów nr 15/2017 i 4/2019 Komisji Kómuhalno-Rolnej i Bezpieczeństwa 
Publicznego dotyczącymi w/w tematu uznali ,że nie ma zasadności budowy kolejnego ; 
odcinka drogi gdyż użytkowana obecnie droga zapewnia zainteresowanym dojazd do posesji. 

Głosowanie: 7-za, 0-przeciw, O-wstrzymujących się 

http://nr.GK.702


- Na wniosek Pana Wójta ,po wysłuchaniu jego relacji z rozmów z Nadleśnictwem Kluczbork 
w sprawie drogi do gospodarstwa agroturystycznego Państwa K. w Chocianowicach ,Komisja 
proponuje rozpocząć procedury wydzierżawienia od Przedsiębiorstwa Lasy Państwowe 
odcinka drogi długości około 400m. Po przeprowadzeniu powyższego postępowania należy 
kamieniami wyrównać ubytki w drodze w ramach środków na bieżące utrzymanie dróg 
gminnych. 

Głosowanie: 7-za, 0-przeciw, O-wstrzymujących się 

Po wyczerpaniu porządku obrad Komisja zakończyła obrady. 

Komisja obradowała w godzinach 15.00-16.00 

Podpisy członków Komisji: 

1. Piotr Kisiel 

2. Norbert Barcz 

3. Renata Pilot 

4. Gabriela Świerc 

5. Gabriela Prochota 

6. Marcin Bomba 

7. Adam Młynarczyk 


